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”Waarom ik aan EDI doe? Omdat mijn grote klanten dat van  me eisen!” Dat is een veelgehoord argument voor
het gebruik van elektronische gegevensuitwisseling. Maar als je dan toch aan EDI doet, kun je het ook maar
beter meteen helemaal doorvoeren. Want dan verdien je het het snelste terug. Binnen één à twee jaar, zo was
te horen op een recente themamiddag van EAN Nederland.

Marc Nelissen
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